



华夏中文学校南部分校
Huaxia South Chinese School

PO Box 410, Marlboro, NJ 07746
(732) 701-7388 | info@hxsouth.org | www.hxsouth.org



English version at the bottom | [School Calendar](#) | [Floor Map](#)

老师们，同学们和家长们，你们好！

本周六（12/1）下午中文学校 1:30 正常开始。

春季课程注册将于 12 月 14 日左右开始。为了维护教学质量和学生安全，没有注册的学生请不要进入教室比如机器人课，文化课场地比如舞蹈课。今后学校会继续点名，请大家理解支持。

本周报主要内容有大学升学讲座，演讲比赛，春晚节目报名，图书义卖和华夏园地征稿。

1.大学升学讲座： 本周六下午 1:45 在 D110 教室，普林斯顿大学校友面试官谢亚蕾博士(Dr. Sirena Hsieh)，将来南部分校与高中生们和家长们探讨如何为大学申请和面试做准备。

Dr. Sirena Hsieh 毕业于 Holmdel 高中，普林斯顿大学，哈佛大学牙医学院。目前她是牙科整形医生，同时哈佛大学临床教授和牙齿矫形住院医生讲师。

2.演讲比赛： 一二三年级在 11 月 17 号举办了演讲比赛，选拔出以下同学代表南部参加明年 1 月 5 号在东部分校举办的总校演讲比赛，感谢汪杰教务长和其他老师们的辛勤劳动，预祝同学们得到锻炼并取得好成绩。

一年级 龚泽欢 谢佳佳 Aiden Wan

二年级 王梓琪 刘黎薇 谭文浩

三年级 黄莎菲 陈章兴 苏美童

3.春晚节目报名： 华夏南部将在 2 月 2 日庆祝春节，让我们准备一台精彩热闹的舞台节目吧！请老师们通过邮件或者微信把节目报给家长会副会长秦颖老师（eqin_2002@Yahoo.com）。报名时请包括节目中英文名称，表演者，时间长度和配乐，报名截止日期为 1 月 10 日。

节目原则上不超过 22 个，集体节目优先。表演者原则上必须是 2018 秋季注册学生，老师，义工或者出勤超过 60% 的 TA。非本校师生员工参加表演，必须注册春季课程，或者赞助春晚。

4.图书义卖：由家长会组织的中英文图书捐赠和义卖活动本周继续。欢迎大家将家里状态良好的图书带到家长会值班台，会有专人负责收集。义卖剩余的图书将捐助到需要图书的非赢利性机构和学校。

5.华夏园地征稿：侨报《小语世界》第一期征稿：面向 1 年级-AP 班。第一期将重点选用 6-AP 年级学生作品 截稿时间：2018 年 12 月 1 日。有图的作品，原件交给老师，转交给教务长廖山漫老师，其他文字请送廖老师的邮箱 (hxschineseschool@gmail.com) 并注 并注明标题：XXX 班级，XXX 名字 [详情请看说明](#)。

感谢你们的参与和支持！我们周六见！

赵巍
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

On Dec 1st, the school will start at 1:30 pm as usual.

Registration for spring semester will begin on 12/14/2018. In order to maintain the quality of teaching and the safety of students, students who are not registered should not enter the classroom such as robotics class, cultural courses such as dance class.

- **Saturday Seminar: How to prepare for university applications and interviews .** Princeton admissions interviewer Dr. Sirena Hsieh (pronounced "shay") will discuss with parents and high school students on university applications. She graduated from Holmdel High School, Princeton University and Harvard University and is currently a dentist plastic surgeon. Dr. Hsieh is currently faculty at Harvard, where she serves as both clinical professor and lecturer to the orthodontic residents in training. Dr. Hsieh also serves on the Princeton University alumni schools committee and as an admissions interviewer.
- We had a successful Speech & Recitation tournament on Nov 17. We are so proud of all the participants. The three winners from each grade will

represent our school to go to the HQ tournament. Thanks to Vice Dean Judy Wang, all the other deans and teachers for making this happen.

- Huaxia South will celebrate the Chinese New Year on February 2nd, let us prepare a lively stage show! Please submit the program to the Vice President of the PTA, Qin Ying (eqin_2002@Yahoo.com) via email or WeChat. Please include the Chinese and English names, performers, length of time and soundtrack. The deadline for registration is January 10.
- This year's book donation and sales will continue on Saturday. Everyone is welcome to bring the books to PTA desk. The unsold books will be donated to non-profit institutions or schools.
- The Overseas Chinese Newspaper Qiao Bao calls for articles. The first phase will focus on the selection of 6-AP grade students' works. The deadline is December 1, 2018. For more information, please contact your Chinese teacher or Ms. Liao Shanman at hxschineseschool@gmail.com.

With warm regards,

Wei Zhao
Principal, Huaxia South Chinese School



Huaxia South Chinese School | PO Box 410, Marlboro, NJ 07746

[Unsubscribe {recipient's email}](#)

[Update Profile](#) | [About our service provider](#)

Sent by info@hxsouth.org